

Title (en)

Process and device for applying predetermined mixtures of waxes to skis.

Title (de)

Verfahren und Vorrichtung zum Auftragen von dosierten Wachsmischungen auf Schiern.

Title (fr)

Procédé pour l'application de mélanges dosés de farts sur des skis, ainsi qu'appareillage doseur-mélangeur et farts pour la mise en oeuvre de ce procédé.

Publication

EP 0173135 A2 19860305 (FR)

Application

EP 85109910 A 19850807

Priority

IT 8562284 A 19840828

Abstract (en)

An appropriate amount of various powdered waxes are taken from individual containers and placed in a mixer container (4) with a perforated lid (5), the latter container being used to dust the lower surface of the skis (7) to be waxed, an iron or the like is used to melt the layer obtained and the excess is removed with a conventional scraper. <IMAGE>

Abstract (fr)

Suivant l'invention on prélève, à partir de récipients individuels, une quantité appropriée de farts en poudre différents qui sont introduits dans un récipient mélangeur (4) à couvercle perforé (5), à l'aide duquel on saupoudre la face inférieure des skis (7) à farter, au moyen d'un fer à repasser ou équivalent on fait fondre la couche obtenue, et l'on élimine l'excédent avec un râcle usuel.

IPC 1-7

A63C 11/08

IPC 8 full level

A63C 11/08 (2006.01)

CPC (source: EP)

A63C 11/08 (2013.01)

Designated contracting state (EPC)

AT CH DE FR IT LI

DOCDB simple family (publication)

EP 0173135 A2 19860305; EP 0173135 A3 19871028; EP 0173135 B1 19910508; AT E63227 T1 19910515; DE 3582764 D1 19910613;
IT 1181568 B 19870930; IT 8485622 A0 19840828

DOCDB simple family (application)

EP 85109910 A 19850807; AT 85109910 T 19850807; DE 3582764 T 19850807; IT 8562284 A 19840828